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PROFIL ROMANA ŽITNÉHO PAMÄTNÉ MOMENTY Z HISTÓRIE SLOVANA

MICHAL VONDRKA

Je m’appelle Émile Poirier

Hrať za Slovan je snom 
každého Bratislavčana Nové milénium na krídlach orla

Slovanisti vo svete
PREDSTAVUJEME KANADSKÉHO CENTRA
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Na Slovane je nám už niekoľko rokov jasné, že obyčajný hokejový 
zápas zďaleka nestačí, aby si fanúšik v konkurencii ďalších 
lákadiel trávenia voľného času v Bratislave vybral práve návštevu 
Zimného štadióna Ondreja Nepelu.

Aj preto sa snažíme z domáceho zápasu urobiť čo najlepší 
jedinečný zážitok a sprostredkovať také emócie, kvôli ktorým sa 
k nám fanúšikovia vrátia opakovane. Nemôžeme Vám žiaľ zaručiť, 
že Slovan vyhrá každý zápas. Vieme Vám však garantovať iné 
zážitky:

OBČERSTVENIE
Na Zimnom štadióne Ondreja Nepelu je 12 bufetov s pestrou škálou občerstvenia. 
K hokejovému zápasu neodmysliteľne patrí klobáska a čapované pivo, ale 
sortiment je oveľa väčší a nezabúda ani na detského diváka.

FANSHOP
Vo fanshope zo strany ul. Odbojárov zoženiete dresy, mikiny, tričká, šály, šiltovky, 
ale aj mnoho iných menších suvenírov, ktoré Vám budú pripomínať hokejový večer 
na Slovane. V ponuke je už nová zimná kolekcia 2023/24 a medzi ňou možno aj 
ten Váš vianočný darček.

MASKOT HARVY
Orol Harvy je pevnou súčasťou domácich zápasov Slovana už od jesene 2013. 
Nepokazí žiadnu zábavu, jeho tanečné i gymnastické výkony sú na úrovni profíkov. 
Neodmietne žiadnu žiadosť o selfie a dokonca sa s ním môžete dohodnúť aj na 
pozvaní na svoju narodeninovú párty.

SLOVAKIA CHEERLEADERS
Naši „anjelici“ sa nedávno premenovali, ale naďalej zostávajú najpôvabnejšími 
účastníkmi našich zápasov. Ak túžite po ich blízkosti, vyberajte si pozdĺžne 
sektory A, kde počas zápasu tancujú na schodoch. A nebojte sa k nim pripojiť, z 
nosa Vám určite neodhryznú!

PRESTÁVKOVÉ SÚŤAŽE
Prestávky na Slovane nie sú iba o pive a klobáske. Počas nich môžete sledovať 
súťaže v hokejových zručnostiach na ľade alebo prevetrať svoje vedomosti o 
histórii i súčasnosti Slovana v Niké kvíze.

KOTOL VERNÍ SLOVANU
Oblúk v sektore B6 je už roky miestom, kde sa schádzajú najvernejší fanúšikovia. 
Udávajú tempo a atmosféru v celej aréne, nadväzujú pritom na najlepšie tradície 
legendárneho céčka. Pridať sa môže každý, podmienky a ponuku zľavnených 
vstupeniek do „kotla“ sa dozviete na adrese: fanklubvs@gmail.com.

PREDZÁPASOVÝ CEREMONIÁL
Na Slovan sa oplatí prísť včas a neodchádzať dve minúty pred koncom kvôli 
výjazdu z garáže. Pred začiatkom zápasu tak stihnete jumbotron intro, klubovú 
hymnu od Hexu a nástup úvodnej formácie na ľad. A ak Slovan zvíťazí, po zápase 
si spolu užívame tradičnú ďakovačku „Vstaňte, keď ste belasí!“

FANDI AKO EXPERT
Ak máte radi pivo, doprajte si počas zápasu v aréne dva Staroprameny. Pri kúpe 
automaticky dostanete stieracie žreby, medzi ktorými je hneď niekoľko výherných. 
Vyhrať môžete ďalšie pivo zdarma alebo dve voľné vstupenky na najbližší zápas.

 
ŠKOLA IDE NA SLOVAN
Na každom domácom zápase vždy strážime pár desiatok voľných vstupeniek pre 
školské alebo športové kolektívy. Za posledných 10 rokov takto prišlo na Slovan 
vyše 11 tisíc detí z viac ako 50 škôl Bratislavského kraja. Môžete byť už najbližšie 
medzi nimi, stačí nás kontaktovať na: sutaz@hcslovan.sk

SIEŇ SLÁVY SLOVENSKÉHO HOKEJA, 
SLOVANA A ONDREJA NEPELU
Opäť je späť v pôvodných vitrínach za sektormi A6, A7 a A8. Podstatná časť 
expozície je venovaná členom Siene slávy slovenského hokeja, ako aj najväčším 
úspechom reprezentačného mužstva. Okrem unikátnych exponátov zo zbierok 
Slovenského športového a olympijského múzea, medzi ktorými nechýbajú 
autentické dresy, korčule, rukavice alebo hokejky, púta na prvý pohľad pozornosť 
replika víťaznej trofeje za titul majstrov sveta z roku 2002. V dvoch vitrínach za 
sektorom A8 našli svoje miesto aj vybrané klubové exponáty zo zbierok Slovana, 
resp. konkrétnych hráčov Slovana.

P R E Č O  S A  O P L AT Í  P R Í S Ť  N A  H O K E J O V Ý  S L O V A N

NEHRÁME LEN HOKEJ
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FINDLAY 
BRETT 

NARODENÝ 
 13. 10. 1992

SAULT STE MARIE CAN
VÝŠKA: 193 CM

HMOT.: 86 KG

Ú T O Č N Í K

#19

ROMANČÍK 
LADISLAV

NARODENÝ 
26.01.1996

SKALICA
VÝŠKA: 195 CM

VÁHA.: 97 KG

O B R A N C A

#41

GACHULINEC
DANIEL

NARODENÝ 
16. 02. 1994

POVAŽ. BYSTRICA
VÝŠKA: 177 CM

VÁHA.: 74 KG

O B R A N C A

#48

SERSEN 
MICHAL

NARODENÝ 
28. 12. 1985

GELNICA
VÝŠKA: 186 CM

HMOT.: 101 KG

O B R A N C A

#8

GODLA 
DENIS

NARODENÝ 
04.04.1995
KEŽMAROK 

VÝŠKA: 180 CM
HMOT.: 81 KG

B R A N K Á R

#30

COREAU 
JARED 

NARODENÝ 
05. 11. 1991
PERTH, CAN 

VÝŠKA: 197 CM
HMOT.: 100 KG

B R A N K Á R

#34

MAIER 
PATRIK

NARODENÝ 
06. 11. 1996
BRATISLAVA

VÝŠKA: 182 CM
HMOT.: 87 KG

O B R A N C A

#43

BAROŠ 
SAMUEL

NARODENÝ:
10.02.1994
BRATISLAVA

VÝŠKA: 182 CM
HMOT.: 83 KG

B R A N K Á R

#25

BEŇO 
MICHAL

NARODENÝ 
15. 11. 2001
BRATISLAVA

VÝŠKA: 188 CM
HMOT.: 75 KG

O B R A N C A

#73

KORENČÍK 
MAREK

NARODENÝ 
19.07.1999

ŽILINA
VÝŠKA: 191 CM

HMOT.: 91 KG

O B R A N C A

#24

GOLIAN 
ANDREJ

NARODENÝ 
07. 03. 2001

BANSKA BYSTRICA 
VÝŠKA: 192 CM

HMOT.: 82 KG

O B R A N C A

#98

 AHNELÖV 
JONAS

NARODENÝ 
11. 12. 1987

HUDDINGE, SWE
VÝŠKA: 190 CM

HMOT.: 97 KG

O B R A N C A

#87

H C  S L O V A N  B R AT I S L A V A

TIPOS EXTRALIGA 
2023/24
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FOMINYKH
DANIIL

NARODENÝ 
12. 03. 1998

UFA, RUS
VÝŠKA: 185 CM

HMOT.: 75 KG

Ú T O Č N Í K

#88

ŽITNÝ 
ROMAN

NARODENÝ 
30. 09. 1997

BRATISLAVA
VÝŠKA: 177 CM

HMOT.: 83 KG

Ú T O Č N Í K

#86

RANFORD 
BRANDON

NARODENÝ 
03. 05. 1992

LAHR DEU CAN
VÝŠKA: 178 CM

HMOT.: 93 KG

Ú T O Č N Í K

#95

LUKOŠÍK 
ADAM

NARODENÝ 
06. 02. 2002

PREŠOV
VÝŠKA: 183 CM

HMOT.: 80 KG

Ú T O Č N Í K

#70

TAKÁČ
SAMUEL

NARODENÝ 
03. 12. 1991

POPRAD
VÝŠKA: 184 CM

HMOT.: 92 KG

Ú T O Č N Í K

#49

JENDEK 
LUCAS

NARODENÝ 
25.04.2004
BRATISLAVA

VÝŠKA: 183 CM
HMOT.: 82 KG

Ú T O Č N Í K

#47

ŠILLE 
TIMOTEJ

NARODENÝ 
22. 06. 1995

BRATISLAVA
VÝŠKA: 191 CM

HMOT.: 95 KG

Ú T O Č N Í K

#55

PREISINGER 
MIROSLAV

NARODENÝ 
03. 02. 1991
BRATISLAVA

VÝŠKA: 184 CM
HMOT.: 84 KG

Ú T O Č N Í K

#63

WEREK 
ETHAN

NARODENÝ 
07. 06. 1991

MARKHAM, CAN
VÝŠKA: 186 CM

HMOT.: 96 KG

Ú T O Č N Í K

#61

MINÁRIK 
JAKUB

NARODENÝ 
 06. 07. 2000

TOPOĽČANY
VÝŠKA: 191 CM

HMOT.: 95 KG

Ú T O Č N Í K

#20

PECARARO 
LIAM

NARODENÝ 
 06.04.1996

CANTON, MA, USA
VÝŠKA: 180 CM

HMOT.: 74 KG

Ú T O Č N Í K

#39

TÖRÖK
TOMÁŠ

NARODENÝ 
18. 06. 1995

MARTIN
VÝŠKA: 187 CM

HMOT.: 90 KG

Ú T O Č N Í K

#26

MASNICA 
PATRIK

NARODENÝ 
27. 03. 2005

MARTIN
VÝŠKA: 184 CM

HMOT.: 80 KG

Ú T O Č N Í K

#32

PETRÁŠ 
SAMUEL 

NARODENÝ 
11. 05. 1995
BRATISLAVA

VÝŠKA: 187 CM
HMOT.: 84 KG

Ú T O Č N Í K

#28

POIRIER 
ÉMILE

NARODENÝ 
14. 12. 1994

MONTREAL, CAN
VÝŠKA: 188 CM

HMOT.: 89 KG

Ú T O Č N Í K

#27
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Roman Žitný sa narodil v Bratislave, korčuľovať ho však naučili nie na Slovane, ale 
v Ružinove. Na to, aby mohol brázdiť slovenské štadióny, podriadil hokeju celý život. 
V mládeži si odskočil na štyri roky do Fínska, kde uspel na try-oute spomedzi 50 hokejistov.

HRAŤ ZA SLOVAN JE SEN 
KAŽDÉHO BRATISLAVČANA
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R O M AN  Ž ITNÝ:  HRAŤ  ZA  SLOVAN  JE  SEN  KAŽDÉHO  BRAT ISLAVČANA

26-ročný útočník sa prvýkrát postavil na ľad na ružinovskom zimáku, ktorý nesie 
meno legendárneho gólmana Vladimíra Dzurillu: ,,V Ružinove som hrával v žiackych 
kategóriách, kde som ako deviatak hral v doraste a pár zápasov aj za juniorov. 
Potom už moje kroky viedli na štyri roky do Fínska.” 

Dostať sa tam ale nebolo jednoduché: ,,Keď som mal 16 rokov, tak som sa od dnes 
už bývalého hráča Ružinova Matúša Vizváryho, ktorý v tom čase pôsobil v druhej 
fínskej lige, dopočul, že v jednom klube budú robiť try-out na nasledujúcu sezónu 
v dorasteneckej kategórii. Tak som mu povedal, že by som to chcel skúsiť a on mi 
poradil, čo mám pre to spraviť.”

Strelca šiestich gólov v prebiehajúcej sezóne si vtedy vybral Ässät Pori. „Na try-oute 
nás bolo asi niečo cez 50 hráčov a z nich si vybrali len dvoch. Mne sa podarilo byť 
jedným z nich. Pobyt vo Fínsku bol pre mňa od začiatku veľmi ťažký, pretože som 
tam vôbec nikoho a nič nepoznal. Nebol som ani jazykovo zdatný. Natrafil som 
však na super spoluhráčov, ktorí mi vo všetkom vždy pomohli a vďaka nim mi to 
troška uľahčilo začiatky vo Fínsku.“

“Žiťo” potvrdil, že Fínsko je hokejová krajina: ,,Vo Fínsku je veľká hráčska 
konkurencia, preto je každý nútený trénovať nad rámec tréningov. Ak chce byť 
niekto lepší, tak naozaj trénuje navyše a tak to má byť. Náš bežný deň začínal 
ranným  tréningom, potom sme išli do školy a po nej sme znovu trénovali. Okrem 
toho sme mali k dispozícii vonkajšie klzisko v rozmeroch futbalového ihriska do 
neskorých večerných hodín, takže aj tam sme si chodievali zahrať."

Ani vo Fínsku však nebolo všetko len o hokeji: ,,Každý z nás študoval. Ja som mal 
školu na Slovensku, kde som si chodieval napísať testy pred reprezentačnou 
prestávkou. Bolo náročné sa pripravovať na písomky sám, keď som k tomu nemal 
nejaký výklad, ale nesťažujem sa. Na škole, ktorú som navštevoval v Bratislave, 
mi všetky učiteľky vyšli v ústrety a samozrejme aj pán riaditeľ. Vo Fínsku som 
taktiež musel chodievať do miestnej školy, kde som sa učil po anglicky, či fínsky 
a mával som aj klasické predmety ako je matematika.”
 
Vrchol pobytu vo Fínsku bolo absolvovanie prípravy v seniorskom prvoligovom tíme 
Ässät Pori. Ďalšie kroky Romana Žitného smerovali späť na Slovensko, kde postupne 
hrával za Košice, Slovan a Nitru. Posledné dve sezóny strávil v Michalovciach a po 
začiatku aktuálnej sezóny v Banskej Bystrici sa vrátil domov do bratislavského 
Slovanu. A práve k hráčom s orlom na hrudi vzhliadal ako malý. „Vyrastal som na 
hráčoch ako sú Zdeno Cíger, Richard Kapuš, Ján Lipiansky, Miro Lažo alebo 
Miško Sersen. Je úžasná vec, že jeden z nich je momentálne môj tréner a druhý 
je spoluhráč. Patrili k najlepším hráčom v našej lige, bola radosť na nich pozerať. 
Pravidelne som chodieval na zápasy Slovana, keď hrávali v extralige. Myslím si, 
že každý jeden bratislavský hokejista sníva o tom, že raz bude hrať za Slovan. A 
mne sa to podarilo, som za to nesmierne šťastný. Veľmi si vážim, že teraz môžem 
pôsobiť v Slovane.”

HRAŤ ZA SLOVAN JE SEN 
KAŽDÉHO BRATISLAVČANA
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Krídelník s ľavým držaním hokejky obetoval pre hokej všetko. „V živote som vsadil 
všetko na jednu kartu a som rád, že to vyšlo. Nikdy som na nič iné, ako je hokej, 
nemyslel. Vďaka štúdiu na športovom gymnáziu som získal trénerskú licenciu, 
takže pri hokeji by som chcel zostať aj po skončení aktívnej kariéry.“

Hráč s 86-kou na chrbte má pochopiteľne Bratislavu v malíčku. ,,Tým, že som z 
Bratislavy, tak toto mesto je číslo jedna spomedzi všetkých miest v mojom srdci. 
Ak máme voľný čas, tak ho trávim s rodinou a priateľkou. Najviac sa mi páči 
Bratislavský hrad, ktorý je veľmi krásny.”

S blížiacimi sa vianočnými sviatkami Roman Žitný prezradil, ako vyzerajú najkrajšie 
sviatky v roku v jeho rodine u nich doma. ,,Vianoce budem tráviť v kruhu najbližších. 
Tie sú rovnaké ako všade inde. Na začiatok rozkrajujeme jablko a potom dávame 
peniaze pod obrus. Jedlo na večeru je identické ako vo všetkých iných rodinách.”

Roman vie, čo je pre neho najdôležitejšie: ,,S rodinou máme silné puto. Aj keď počas 
môjho pobytu vo Fínsku to nebolo len med lízať. Bez nich by som však hokej 
nehral a hlavne nebol by som tam, kde som teraz. Vždy ma v hokeji podporovali. 
Som vďačný aj za ľudí okolo mňa, rodinu, priateľku a to, že sú všetci zdraví. To 
je pre mňa to najpodstatnejšie,” povedal na záver rozhovoru jeden z desiatich 
rodených Bratislavčanov na aktuálnej súpiske Slovana. 

KEBY SI ŽIL 
V IDEÁLNOM 
SVETE...,
ČO BY BOLA TVOJA NAJBLIŽŠIA KÚPA? 
„Vianočný stromček. A čoskoro pôjdem kúpiť aj kapra."

KAM BY SI CHCEL ÍSŤ NA DOVOLENKU? 
„Maledivy“

S AKOU OSOBNOSŤOU BY SI SA CHCEL 
STRETNÚŤ? 
„Jaromír Jágr, pretože to je legenda. Je obdivuhodné, 
čo v hokeji dokázal.“

NA AKOM AUTE BY SI CHCEL JAZDIŤ? 
„Ja som spokojný s tým, čo mám. Momentálne jazdím 
na Mercedese“

AKÉ JEDLO BY SI SI NAJRADŠEJ 
OBJEDNAL? 
„Bryndzové halušky alebo vyprážaný syr.“

KTORÚ TROFEJ BY SI CHCEL VYHRAŤ? 
„Určite trofej so Slovanom.“

STRANA 9
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B E L A S Á  H O K E J O V Á  R O D I N A  S A  P R E D  T O U T O  S E Z Ó N O U  R O Z R Á S T L A  O  Ž E N S K É  D R U Ž S T V O

Aktuálny príbeh ženského družstva HC SLOVAN je trochu iný. V posledných 
sezónach bol najzápadnejším ženským hokejovým mestom Zvolen alebo 
Žilina. V Bratislave pôsobí výber hráčok pod značkou HC ŠKP, ktorý hráva 
medzinárodnú EWHL. Hokeja chtivé dievčatá a mladé ženy zo západu 

krajiny dlho prakticky nemali po dovŕšení pätnástich rokov kde ďalej 
pokračovať v pravidelných tréningoch a súťažných zápasoch.

PARÁDNA JAZDA NAŠICH 
BELASÝCH DIEVČAT
V Slovane už v nedávnej minulosti hrávali ženy s orlom na hrudi. 
V prvej dekáde tohto milénia aj vďaka iniciatíve vtedajšieho 
prezidenta Slovenského zväzu ľadového hokeja Juraja Širokého 
účinkovala pod hlavičkou Slovana centralizovaná príprava ženskej 
reprezentácie, ktorá vyvrcholila pamätnou účasťou medzi osmičkou 
najlepších tímov sveta na olympijskom turnaji 2010 vo Vancouveri.
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V lete to chvíľu vyzeralo, že by mohli nájsť útočisko v Leviciach, neskôr 
v Trnave. Napokon ich takpovediac pod „krídla orla“ prichýlil väčšinový 
majiteľ Slovana Rudolf Hrubý.

Družstvo sa po prvý raz stretlo prakticky až začiatkom augusta, aj preto 
bola príprava z objektívnych dôvodov krátka a hektická. Hlavný tréner 
Jozef Hosmaj v spolupráci s realizačným tímom dokázali dať dohromady 
jadro dievčat, ktoré sa neustále dopĺňa. Priemerný vek je okolo 16 rokov, 
viaceré hráčky tým pádom ešte môžu trénovať a hrať v chlapčenských 
mužstvách. Káder preto tvorí mix vlastných hráčov s hráčkami, ktoré 
ešte môžu nastupovať na striedavé štarty v chlapčenských kluboch, 
a hráčkami, ktoré sú zaradené v systéme prípravy HC ŠKP Bratislava. 
Slovan je zrejme ďaleko najmladším tímom v Slovenskej ženskej hokejovej 
lige. Z geografického hľadiska sú v tíme dievčatá, ktoré pochádzajú od 
Skalice až po Nové Zámky. Aj preto sa dá povedať, že HC SLOVAN ženy 
reprezentuje nielen značku Slovan a Bratislavu, ale aj západné regióny 
Slovenska, keďže tu doteraz takéto družstvo chýbalo.

Tréner Hosmaj bol pred začiatkom sezóny vo svojich prognózach 
zdržanlivý: „Nechcem na samom začiatku hovoriť o konkrétnych 
umiestneniach a cieľoch. Predsa len, sme nováčik a najmladšie 
družstvo v súťaži. Hlavným cieľom bude v priebehu sezóny dať 
dohromady čo najviac schopných hráčok, potrápiť súperov a 
ponaháňať etablovanejšie ženské tímy v súťaži. V každom zápase 
chceme byť dôstojným súperom. S jedlom rastie chuť, verím, že sa 
nám bude dariť a budeme zaujímavým oživením a osviežením SŽHL.“

Dnes už vieme, že skromnosť Slovanistiek nebola celkom na mieste. 
Po úvodnej tesnej prehre na nájazdy s obhajcom majstrovského titulu 
z Martina, v ktorom mimochodom belasé dievčatá favorita prestrieľali 
drvivým rozdielom 68:17, nasledovalo osem víťazstiev v rade a 
suverénne postavenie lídra základnej skupiny Západ. To zároveň zaručuje 
Slovanistkám postup do play off z najvýhodnejšej pozície. Vo štvrťfinále 
vyraďovačky v druhej polovici januára narazia na štvrté mužstvo skupiny 
Východ HC Osy Spišská Nová Ves.

O zjavnom postupnom progrese belasých dievčat svedčí napríklad fakt, 
že najvážnejšieho konkurenta v západnej skupine ŽHK Zvolen porazili vo 
všetkých troch vzájomných zápasoch, z toho dvakrát na súperovom ľade. 
Martinčanky, ktoré im uštedrili dosiaľ jedinú prehru v lige, neskôr doma 
zdolali tesne 2:1, aby ich v ďalšom zápase už deklasovali 12:0.

Oporami tímu boli brankárka Simona Macková, ktorá nastúpila do 
všetkých zápasov. Bodovo hviezdila iba 15-ročná Lenka Karkošková 
s 28 bodmi, čo predstavuje viac ako tri body na zápas. Strelecky s 
ňou držali krok aj Barbara Sibertová, Kristína Klapicová a Emma 
Plankenauerová. V obrane boli stálicami zostavy Bianka Kostková, 
Larissa Christ, Marija Kaziei, Nina Roštecká a Michaela Letaši. 
Karkošková, Kostková a tiež Liana Tomaštíková majú navyše veľkú šancu 
reprezentovať Slovensko na januárových majstrovstvách sveta do 18 
rokov vo švajčiarskom Zugu. 

Tréner Hosmaj nevidí zásadnejšie rozdiely v práci s dievčenským resp. 
mužským hokejovým tímom. Oceňuje prístup a obetavosť dievčat. 
„S dievčatami je nutná istá miera citlivej komunikácie. Na druhej 
strane, dievčatá, ktoré trénujem, majú často lepší prístup. Treba si 
uvedomiť, že sú to amatérky a to, čo obetujú hokeju, je obdivuhodné. 
Na tréningy a zápasy niektoré dochádzajú aj dve hodiny, veľa 
chlapcov by to nedalo. Dávam klobúk dole pred tým, ako sa stavajú 
k hokeju, aké nadšenie nášmu športu dávajú. V tomto smere je to 
pre mňa veľmi príjemná práca,“ zdôrazňuje tréner družstva, ktoré v 
ubolenej sezóne zatiaľ robí fanúšikom Slovana najväčšiu radosť.
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AUTOR TEXTU: BORIS VANYA  (z novej knihy „My sme Slovan: Sto príbehov o najznámejšom slovenskom hokejovom klube“)

SLOVAN V KONKURZE? FUTBALOVÝ
„Keď som prišiel do Slovana, klub mal harvardské logo s orlom, ktoré mi 
pripomínalo logo piva Zlatý bažant. Bolo zložité a nepraktické,“ vysvetľoval 
bývalý dlhoročný generálny manažér Maroš Krajči dôvody, prečo sa už v prvom 
roku svojho pôsobenia vo funkcii v roku 2000 odhodlal k zmenu klubového znaku. 

„Zavážilo tiež, že futbalový Slovan mal v tom čase problémy. Keď v jedno ráno 
na mňa na pumpe kričali palcové titulky ako ‚Slovan v konkurze‘, až mi mráz 
prebehol po chrbte. Čo sa deje? Spozornel som, až potom som si uvedomil, že 
ide o futbal. Vtedy mi skrslo v hlave, že sa od futbalu treba oddeliť, vzhľadom, 
aj farebne.“

Okrem estetických a praktických, tu však boli aj ekonomické dôvody. 

„Problém bol aj v tom, že na päťhranné historické logo sme nemali ochrannú 
známku. Mal ho futbalový klub, takže sme ho ani nemali používať. Keď som 
prišiel do Slovana a chceli sme dať vyrobiť oficiálne tričká s logom, nemohli 
sme získať ochrannú známku. Malo to teda vplyv aj na obchodnú stránku. 
Preto hneď po zavedení nového loga sme si nechali zaregistrovať na úrade 
priemyselného vlastníctva v Banskej Bystrici názov HC Slovan aj logo,“ dodáva 
Krajči.

BEZ BELASEJ A S ORLIAKOM
„V roku 2000 som niekde zachytil, že Slovan vypísal súťaž na podobu nového 
klubového loga. Cenou pre víťaza bola hokejka s podpismi hráčov. Bol som vtedy 
vyštudovaný architekt, nejaké logá som skúšal navrhnúť aj predtým, ale nebolo 
to nič profesionálne. Miloval som hokej a Slovan, bol som dlhoročný fanúšik a 
povedal som si, že to skúsim,“ spomína autor súčasného loga HC SLOVAN Bratislava 
Rastislav Maršálek. 

Manažér Krajči vedel, že sa pohybuje po tenkom ľade. Päťhranné logo bolo vnímané ako 
tradičné a dalo sa čakať, že zmena vyvolá búrlivé reakcie. 

Z mnohých návrhov si v klube vybral práve ten Maršálkov. On aj konkurenti sa museli 
držať niekoľkých vopred daných pravidiel. „Orol bol jedna zo základných podmienok. 
Je to kráľovský symbol a Slovan sa chcel identifikovať ako kráľovský klub. Orol 
má v sebe dravosť a bolo tu tiež spojenie s vtedajším hlavným partnerom klubu a 
majiteľom,“ hovorí Maršálek. 

V novom klubovom znaku sa objavil Orliak bielohlavý a starostlivo sa vyberala aj 
farebná kombinácia. Kým futbalový Slovan charakterizuje belasá, hokejový stavil na 
agresívnejšiu námornícku modrú v kombinácii s burgundskou červenou.

NOVÉ MILÉNIUM 
NA KRÍDLACH ORLA
Pozná ho každý skalný fanúšik Slovana. Zdobí dresy hráčov, šatňu, interiér štadióna, či klubový 
autobus. Logo je symbol. Klubový znak hokejového Slovana prešiel za sto rokov istým vývojom. 
Menil sa vzhľad, farby, jednotlivé prvky v ňom. Žiadna zmena však nebola taká radikálna ako výber 
aktuálneho loga. Bola to doslova revolúcia.
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Ako to už býva, víťazný návrh sa nestretol u všetkých s pochopením. 

„Kritizovali ho fanúšikovia, aj niektoré médiá. Dodnes mám tie noviny odložené. 
Chápem, že v takomto prípade sa nedá vyhovieť všetkým, ale nebol som na 
negatívne reakcie pripravený. Musel som sa s tým vyrovnať, nebolo mi to dvakrát 
príjemné. Jedni sa pýtali, ako si to klub mohol dovoliť a druhí tvrdili, že je to 
škaredé,“ hovorí Maršálek.

Časť kritikov novému znaku vytýkala podobnosť s logom tímu Pittsburgh Penguins. 
„Súčasťou zámeru bolo, aby nové logo navodilo atmosféru najlepšieho hokeja, 
ktorý sa hrá v NHL. Je prirodzené, že keď ju tam chcete dostať, musíte sa 
inšpirovať,“ reaguje.

A čo tá hokejka s podpismi hráčov za víťazstvo v súťaži?
„Tú som nikdy nevidel, ale dostal som oveľa viac,“ pousmeje sa Maršálek. 

LOGO OSLOVILO MLADÝCH
Víťazný návrh mu zmenil život. Nezostalo totiž iba pri novom klubovom znaku. V klube 
získal angažmán. 

Pracoval tam štrnásť rokov ako grafik a neskôr ako kreatívny riaditeľ. Postupom času 
sa podieľal na celej vizuálnej identite Slovana a okrem grafiky spolupracoval aj na 
ďalších projektoch, ako boli súťaže pre fanúšikov, zápas na podporu boja proti rakovine 
alebo hokejové kempy pre deti. Dodnes je autorom dizajnu väčšiny dresov, v ktorých 
Slovan hrával v jednotlivých sezónach.

„Pre mňa to bola práca snov. V detstve som túžil hrať hokej, čo sa mi nepodarilo, 
no aj tak som sa k nemu dostal veľmi blízko, mohol som robiť pre svoj milovaný klub 
a práca ma napĺňala. Nebola jednotvárna, vyžadovala si stále nové a nové nápady,“ 
vraví Rasťo Maršálek.

Dvadsať rokov po svojom zrode je aktuálne logo hokejového Slovana už neodmysliteľnou 
súčasťou jeho identity. Keď čakajúc na semaforoch zbadáte na aute pred sebou modro-
červenú trojuholníkovú nálepku s hlavou orliaka bielohlavého, možno si spomeniete na 
jeho príbeh.

 

„Viem, že sme išli do rizika a celkom pochopiteľne sa našli aj tradicionalisti, 
ktorým sa nepáčilo, že sme sa vzdali belasej. Ale doba pokročila, potrebovali sme 
sa posunúť iným smerom. A dnes vidíme, že hokejový a futbalový Slovan sú celkom 
iné a aj ich publikum je dosť rozdielne. Bolo zaujímavé sledovať, ako nové logo 
oslovilo mladú generáciu. Zafungovalo to prakticky okamžite. Mladí hokejisti sa 
dodnes s tým znakom rýchlo stotožnia a hrdo ho nosia,“ tvrdí aj s odstupom času 
najúspešnejí generálny manažér v storočnej histórii Slovana Maroš Krajči. 

MY SME SLOVAN: 
STO PRÍBEHOV O NAJZNÁMEJŠOM 
SLOVENSKOM HOKEJOVOM KLUBE
Knihu si môžete objednať na: 
fanshop.hcslovan.sk 

VSTAŇTE, KEĎ STE BELASÍ

386

A čo tá hokejka s podpismi hráčov za 
víťazstvo v súťaži? „Tú som nikdy nevidel, ale 
dostal som oveľa viac,“ pousmeje sa Maršálek.

Logo oslovilo mladých
Víťazný návrh mu zmenil život. Nezostalo totiž 
iba pri novom klubovom znaku. V klube získal 
angažmán.

V klube pracoval štrnásť rokov ako grafik 
a neskôr ako art director. Podieľal sa na celej 
vizuálnej identite Slovana a okrem grafiky 
spolupracoval aj na ďalších projektoch, ako 
boli súťaže pre fanúšikov, fialový zápas na 
podporu boja proti rakovine alebo hokejové 
kempy pre deti.

„Pre mňa to bola práca snov. V detstve 
som túžil hrať hokej, čo sa mi nepodarilo, no aj 
tak som s k nemu dostal veľmi blízko, mohol 
som robiť pre svoj milovaný klub a práca ma 
napĺňala. Nebola jednotvárna, vyžadovala si 
čoraz novšie nápady,“ vraví Maršálek.

Dvadsať rokov od zrodu je aktuálne logo 
hokejového Slovana už neodmysliteľnou 
súčasťou jeho identity. Keď čakajúc na 
semaforoch zbadáte na aute pred sebou 
modro -červenú trojuholníkovú nálepku 
s hlavou orliaka , možno si spomeniete na jeho 
príbeh.

„Viem, že sme išli do rizika a celkom 
pochopiteľne sa našli aj tradicionalisti, ktorým 
sa nepáčilo, že sme sa vzdali belasej. Doba 
však pokročila, potrebovali sme sa posunúť 
iným smerom. A dnes vidíme, že hokejový 
a futbalový Slovan sú celkom iné, a aj ich 
publikum je dosť rozdielne. Bolo zaujímavé 
sledovať, ako nové logo oslovilo mladú 
generáciu. Zafungovalo to prakticky okamžite. 
Mladí hokejisti sa dodnes s tým znakom rýchlo 
stotožnia a hrdo ho nosia,“ tvrdí Maroš Krajči.

Bez belasej a s orliakom
„V roku 2000 som niekde zachytil, že Slovan 
vypísal súťaž na podobu nového klubového 
loga. Cenou pre víťaza bola hokejka s podpismi 
hráčov. Bol som vtedy po skončení štúdia 
architektúry, nejaké logá som skúšal navrhnúť 
aj predtým, ale nebolo to nič profesionálne. 
Miloval som hokej a Slovan a povedal som si, že 
to skúsim,“ spomína Rastislav Maršálek.

Manažér Krajči vedel, že sa pohybuje po 
tenkom ľade. Päťhranné logo bolo vnímané ako 
tradičné a dalo sa čakať, že zmena vyvolá búrlivé 
reakcie.

Z mnohých návrhov si v klube vybrali práve 
ten Maršálkov. On aj konkurenti sa museli držať 
niekoľkých vopred daných pravidiel. „Orol bol 
podmienkou. Je to kráľovský symbol a Slovan sa 
chcel identifikovať ako kráľovský klub. Orol má 
v sebe dravosť a bolo tu tiež spojenie s vtedajším 
hlavným partnerom klubu a s majiteľom,“ 
povedal Maršálek.

V novom klubovom znaku sa objavil 
orliak bielohlavý a starostlivo sa vyberala aj 
farebná kombinácia. Kým futbalový Slovan 
charakterizuje belasá, hokejový stavil na 
agresívnejšiu námornícku modrú v kombinácii 
s červenou.

Ako to už býva, víťazný návrh sa nestretol 
u všetkých s pochopením. „Kritizovali ho 
fanúšikovia, aj niektoré médiá. Dodnes mám 
tie noviny odložené. Chápem, že v takomto 
prípade sa nedá vyhovieť všetkým, ale nebol 
som na negatívne reakcie pripravený. Musel 
som sa s tým vyrovnať, nebolo mi to dvakrát 
príjemné. Jedni sa pýtali, ako si to klub mohol 
dovoliť a druhí tvrdili, že je to škaredé,“ povedalí 
Maršálek.

Časť kritikov novému znaku vytýkala 
podobnosť s logom tímu Pittsburgh Penguins. 
„Súčasťou zámeru bolo, aby nové logo navodilo 
atmosféru najlepšieho hokeja, ktorý sa hrá 
v NHL.“
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sledovať, ako nové logo oslovilo mladú 
generáciu. Zafungovalo to prakticky okamžite. 
Mladí hokejisti sa dodnes s tým znakom rýchlo 
stotožnia a hrdo ho nosia,“ tvrdí Maroš Krajči.

Bez belasej a s orliakom
„V roku 2000 som niekde zachytil, že Slovan 
vypísal súťaž na podobu nového klubového 
loga. Cenou pre víťaza bola hokejka s podpismi 
hráčov. Bol som vtedy po skončení štúdia 
architektúry, nejaké logá som skúšal navrhnúť 
aj predtým, ale nebolo to nič profesionálne. 
Miloval som hokej a Slovan a povedal som si, že 
to skúsim,“ spomína Rastislav Maršálek.

Manažér Krajči vedel, že sa pohybuje po 
tenkom ľade. Päťhranné logo bolo vnímané ako 
tradičné a dalo sa čakať, že zmena vyvolá búrlivé 
reakcie.

Z mnohých návrhov si v klube vybrali práve 
ten Maršálkov. On aj konkurenti sa museli držať 
niekoľkých vopred daných pravidiel. „Orol bol 
podmienkou. Je to kráľovský symbol a Slovan sa 
chcel identifikovať ako kráľovský klub. Orol má 
v sebe dravosť a bolo tu tiež spojenie s vtedajším 
hlavným partnerom klubu a s majiteľom,“ 
povedal Maršálek.

V novom klubovom znaku sa objavil 
orliak bielohlavý a starostlivo sa vyberala aj 
farebná kombinácia. Kým futbalový Slovan 
charakterizuje belasá, hokejový stavil na 
agresívnejšiu námornícku modrú v kombinácii 
s červenou.

Ako to už býva, víťazný návrh sa nestretol 
u všetkých s pochopením. „Kritizovali ho 
fanúšikovia, aj niektoré médiá. Dodnes mám 
tie noviny odložené. Chápem, že v takomto 
prípade sa nedá vyhovieť všetkým, ale nebol 
som na negatívne reakcie pripravený. Musel 
som sa s tým vyrovnať, nebolo mi to dvakrát 
príjemné. Jedni sa pýtali, ako si to klub mohol 
dovoliť a druhí tvrdili, že je to škaredé,“ povedalí 
Maršálek.

Časť kritikov novému znaku vytýkala 
podobnosť s logom tímu Pittsburgh Penguins. 
„Súčasťou zámeru bolo, aby nové logo navodilo 
atmosféru najlepšieho hokeja, ktorý sa hrá 
v NHL.“
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A čo tá hokejka s podpismi hráčov za 
víťazstvo v súťaži? „Tú som nikdy nevidel, ale 
dostal som oveľa viac,“ pousmeje sa Maršálek.

Logo oslovilo mladých
Víťazný návrh mu zmenil život. Nezostalo totiž 
iba pri novom klubovom znaku. V klube získal 
angažmán.

V klube pracoval štrnásť rokov ako grafik 
a neskôr ako art director. Podieľal sa na celej 
vizuálnej identite Slovana a okrem grafiky 
spolupracoval aj na ďalších projektoch, ako 
boli súťaže pre fanúšikov, fialový zápas na 
podporu boja proti rakovine alebo hokejové 
kempy pre deti.

„Pre mňa to bola práca snov. V detstve 
som túžil hrať hokej, čo sa mi nepodarilo, no aj 
tak som s k nemu dostal veľmi blízko, mohol 
som robiť pre svoj milovaný klub a práca ma 
napĺňala. Nebola jednotvárna, vyžadovala si 
čoraz novšie nápady,“ vraví Maršálek.

Dvadsať rokov od zrodu je aktuálne logo 
hokejového Slovana už neodmysliteľnou 
súčasťou jeho identity. Keď čakajúc na 
semaforoch zbadáte na aute pred sebou 
modro -červenú trojuholníkovú nálepku 
s hlavou orliaka , možno si spomeniete na jeho 
príbeh.

„Viem, že sme išli do rizika a celkom 
pochopiteľne sa našli aj tradicionalisti, ktorým 
sa nepáčilo, že sme sa vzdali belasej. Doba 
však pokročila, potrebovali sme sa posunúť 
iným smerom. A dnes vidíme, že hokejový 
a futbalový Slovan sú celkom iné, a aj ich 
publikum je dosť rozdielne. Bolo zaujímavé 
sledovať, ako nové logo oslovilo mladú 
generáciu. Zafungovalo to prakticky okamžite. 
Mladí hokejisti sa dodnes s tým znakom rýchlo 
stotožnia a hrdo ho nosia,“ tvrdí Maroš Krajči.

Bez belasej a s orliakom
„V roku 2000 som niekde zachytil, že Slovan 
vypísal súťaž na podobu nového klubového 
loga. Cenou pre víťaza bola hokejka s podpismi 
hráčov. Bol som vtedy po skončení štúdia 
architektúry, nejaké logá som skúšal navrhnúť 
aj predtým, ale nebolo to nič profesionálne. 
Miloval som hokej a Slovan a povedal som si, že 
to skúsim,“ spomína Rastislav Maršálek.

Manažér Krajči vedel, že sa pohybuje po 
tenkom ľade. Päťhranné logo bolo vnímané ako 
tradičné a dalo sa čakať, že zmena vyvolá búrlivé 
reakcie.

Z mnohých návrhov si v klube vybrali práve 
ten Maršálkov. On aj konkurenti sa museli držať 
niekoľkých vopred daných pravidiel. „Orol bol 
podmienkou. Je to kráľovský symbol a Slovan sa 
chcel identifikovať ako kráľovský klub. Orol má 
v sebe dravosť a bolo tu tiež spojenie s vtedajším 
hlavným partnerom klubu a s majiteľom,“ 
povedal Maršálek.

V novom klubovom znaku sa objavil 
orliak bielohlavý a starostlivo sa vyberala aj 
farebná kombinácia. Kým futbalový Slovan 
charakterizuje belasá, hokejový stavil na 
agresívnejšiu námornícku modrú v kombinácii 
s červenou.

Ako to už býva, víťazný návrh sa nestretol 
u všetkých s pochopením. „Kritizovali ho 
fanúšikovia, aj niektoré médiá. Dodnes mám 
tie noviny odložené. Chápem, že v takomto 
prípade sa nedá vyhovieť všetkým, ale nebol 
som na negatívne reakcie pripravený. Musel 
som sa s tým vyrovnať, nebolo mi to dvakrát 
príjemné. Jedni sa pýtali, ako si to klub mohol 
dovoliť a druhí tvrdili, že je to škaredé,“ povedalí 
Maršálek.

Časť kritikov novému znaku vytýkala 
podobnosť s logom tímu Pittsburgh Penguins. 
„Súčasťou zámeru bolo, aby nové logo navodilo 
atmosféru najlepšieho hokeja, ktorý sa hrá 
v NHL.“
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Francúzsky jazyk je v slovanistickej šatni veľmi zriedkavý. Naposledy sa tento 
ľubozvučný jazyk dal započuť v kabíne, keď belasý dres v majstrovkej sezóne 
2021/2022 obliekal Alex Breton, alebo ešte skôr v sezóne 2018/2019 rodák 
z Québecu Simon Després.

JE M’APPELLE 
ÉMILE POIRIER 



Émile Poirier (nar. 14. decembra 1994, Montréal, Québec, Kanada) začal 
svoju juniorsku hokejovú kariéru v tíme Gatineau Olympiques, ktorý 
pôsobí v Québec Major Junior Hockey League (QMJHL). 

„Už od troch rokov som stál na korčuliach a brázdil ľadové plochy 
v okolí domu. Môj otec bol môj osobný tréner do mojich siedmich 
rokov. Venoval sa len mne a dal mi dobrý štart do hokejového sveta. 
Následne som chodil na športovú školu, kde sme sa ráno učili a 
popoludní trénovali.“ 

Tvrdá práca v detskom veku sa mu vyplatila. V kvalitnej juniorskej 
súťaži patril medzi najlepších hráčov, v 218 zápasoch vrátane playoff 
zaznamenal presne 218 bodov. V roku 2013 ho v prvom kole z 22. 
miesta draftoval kanadský klub Calgary Flames. 

„Prvý zápas v NHL som mal v Madison Square Garden v New Yorku. 
Boli to neopísateľné pocity. Ako mladý hráč o takom niečom stále 
snívate. Nie je to ďaleko od Montrealu, mal som tam celú rodinu. 
Pamätám si, že v zápase som sa dostal do úniku, v ktorom ma 
faulovali. Myslel som, že bude nariadené trestné strieľanie, na 
ktoré pôjdem. Nakoniec to však bol len faul. Zápasy v NHL boli pre 
mňa splneným snom,“ zdôrazňuje Émile Poirier.

Émile nie je na Slovensku po prvýkrát. Pre frankofónneho Kanaďana je to 
druhá sezóna v najvyššej slovenskej súťaži, v ročníku 2020/21 nastúpil 
do 22 zápasov v drese nášho úhlavného rivala HC Košice, v ktorých mal 
bilanciu 10 gólov a 10 asistencií. 

P R E D S TA V U J E M E  J E D N U  Z  N O V Ý C H  A K V I Z Í C I Í  S L O V A N A  Z  F R A N K O F Ó N N E J  Č A S T I  K A N A D Y

 

JE M’APPELLE 
ÉMILE POIRIER
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„Bol to ročník ovplyvnený pandémiou Covid-19. Všetky veľké ligy v 
Kanade boli uzatvorené. V juniorskom veku som hrával s Adamom 
Jánošíkom a Martinom Réwayom. Martin Réway vtedy pôsobil v 
Košiciach a kedže som už pol sezóny nikde nehral, prišiel som aj 
kvôli nemu na Slovensko do Košíc. Z mesta som toho veľa nevidel, 
všetko bolo zavreté. Boli sme len doma, alebo na zimáku. Bola to 
však dobrá skúsenosť. Celkom sa mi darilo a určite to bol lepší krok, 
ako rok nehrať,“ popisuje svoje krátke pôsobenie na východe republiky. 

Sezóna bez divákov sa skončila vypadnutím Slovana v semifinále play 
off proti neskoršiemu majstrovi HKM Zvolen. Košice sa do play off 
nakoniec neprebojovali. 

„Dobre si spomínam aj na zápas proti Slovanu, ktorý sme odohrali tu 
v Bratislave. Strelil som v ňom dva góly, ale nakoniec sme prehrali.“

Kanadský útočník sa po pôsobení v Košiciach presunul do nadnárodnej 
KHL. Slušná produktivita mu vyniesla zmluvu v lotyšskom tíme Dinamo 
Riga. 

„Riga je nádherné mesto. Pôsobenie tam som si naozaj užíval. Liga 
bola veľmi kvalitná. Boli sme tam dobrá partia. Potom však začal 
vojnový konflikt a museli sa naše cesty rozísť.“

Po druhý raz sa Émile Poirier vrátil do Európy v októbri minulého 
roku, keď podpísal jednoročný kontrakt s nemeckým klubom Iserlohn 
Roosters z DEL. Jeho výkony si všimol manažment Slovana a s 
kanadským útočníkom podpísal kontrakt do konca prebiehajúcej sezóny. 
Do hlavného mesta prišiel s celou rodinou, ktorá si život v Bratislave 
zatiaľ pochvaľuje. 

„Bratislava nám ako rodine pasuje. Prišiel som sem so svojou 
manželkou Daphné a deťmi Margot a Molly. Páči sa nám slovenská 
kuchyňa. Zázemie v kabíne je na vysokej úrovni. Ľudia, ktorí tu 
pracujú, sú milí a nápomocní. Deti som už stihol prihlásiť do 
anglickej školy, aj keď doma rozprávame po francúzsky. Páči sa nám 
tu.“

Dvadsaťosemročný útočník si už v kariére preskákal mnohými 
udalosťami. Momentálnu situáciu v klube hodnotí s chladnou hlavou. 

„Sme dobrý tím. Viem, že máme na viac, ako sme doteraz ukázali na 
ľade. Postúpime do play off a tam sa môže stať všetko. Rozhodne 
sme nezložili zbrane. Ja dám do toho všetko každý deň, ktorý tu 
budem,“ rozhodne sľúbil fanúšikom Slovana sympatický center z 
frankofónnej časti krajiny javorových listov.

ÉMILE
POIRIER27
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Aká je Tvoja najstaršia spomienka na hokej? 
Veľmi dobré a pekné spomienky mám na ľadové ihrisko, ktoré sme mali za 
domom. Hrali sme na ňom každý možný deň, kedy nám to počasie dovolilo. 
Tam mi hokej prirástol k srdcu. Hokej dokonca hrala aj moja staršia sestra.

Kto Ťa priviedol k hokeju? 
Bol to môj otec. Je to veľký hokejový fanúšik a keď sa narodíte v Kanade, tak 
o výber športu je postarané. Hokej je v Kanade na prvom mieste.

Aký je alebo bol Tvoj hokejový vzor? 
V detstve to bol jednoznačne Alex Kovalev. Hrával na pozícii pravého krídelníka 
v Montreale a nosil číslo 27. Preto som si toto číslo vybral aj ja.

Ktorému hokejovému klubu si držal palce ako malý chlapec? 
Montreal Canadiens!

Kto je Tvojím najlepším priateľom spomedzi hokejistov? 
Kamarát a taktiež rodák z Montrealu Ryan Culkin. Tento rok ukončil kariéru.

Na ktorý svoj gól si najradšej spomínaš? 
V juniorskom veku som rozhodol gólom siedmy zápas v play off. Na takéto 
góly, ktoré rozhodnú sériu, sa nezabúda.

Koho považuješ za najlepšieho hokejistu, proti ktorému si doteraz hral? 
Určite by som spomenul hráča prezývaného ‚Big Z‘, ktorého na Slovensku 
samozrejme všetci poznajú. Bolo neuveriteľné, aký bol vo výstroji vysoký. 
Zdeno Chára a Patrice Bergeron, to sú veľké mená, ktoré by som spomenul.

Ktorý zápas v Tvojej kariére Ti zatiaľ najviac utkvel v pamäti? 
Bolo to práve v Bratislave. Hrali sme s Bolzanom prvé kolo play-off 
nadnárodnej ICE HL proti Bratislava Capitals. Tuším, že to bol zápas číslo 3. 
Strelil som v ňom víťazný gól v predĺžení na 2:1.

V ktorom meste a/alebo aréne sa Ti doteraz najlepšie hralo? 
V kariére som vystriedal veľa pekných miest. Páčia sa mi podmienky, ktoré 
mám tu v Bratislave. Som tu však len mesiac, myslím si, že na arénu, kde som 
hrával ešte ako junior, mám najviac pekných spomienok.





KEBY BOLO 
KEBY S...
TIMOTEJOM ŠILLEM
ÚTOČNÍK #55

KEBY SOM NEBOL HOKEJISTA, ŽIVIL BY SOM SA AKO...  
MENTÁLNY KOUČ.

KEBY SOM BOL TRÉNEROM, VO SVOJOM TÍME BY SOM URČITE MAL... 
RADOSŤ.

KEBY SOM MAL TROCHU VIAC ČASU, CHCEL BY SOM SA NAUČIŤ...... 
PODNIKAŤ S NEHNUTEĽNOSŤAMI.

KEBY SOM MOHOL V ŽIVOTE JESŤ IBA JEDNO 
JEDINÉ JEDLO, BOLO BY TO... 
SUSHI.

KEBY SOM VYHRAL V LOTÉRII 100 MILIÓNOV EUR, 
KÚPIL BY SOM SI... 
ROZDELIL BY SOM TO V RODINE .

KEBY SOM SA MOHOL VRÁTIŤ DO ŠKOLY, 
ZLEPŠIL BY SOM SI ZNÁMKY Z... 
MATEMATIKY.

KEBY SOM SI VO FILME MOHOL ZAHRAŤ 
SO SLÁVNOU HEREČKOU, BOLA BY TO... 
JENNIFER LAWRENCE

KEBY SOM MOHOL VRÁTIŤ ČAS, ZMENIL BY SOM...  
NIČ BY SOM NEZMENIL.

KEBY SOM MAL MOŽNOSŤ CESTOVAŤ ČASOM, 
CHCEL BY SOM ÍSŤ... 
DO MINULOSTI, KEĎ SOM BOL EŠTE DIEŤA. 
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C H LAPCI  S  ORLOM NA  HRUDI  PREZRADIL I  N IEČO  O  SVOJ ICH  V IANOCIACH

ADAM LUKOŠIK – 21 rokov
Kde a s kým budeš tráviť tohtoročné Vianoce?
Kedže ešte 22. decembra hráme, možno sa mi nepodarí prísť 
domov na východ. Pravdepodobne s priateľkou vo Veľkom Lapaši. 

Aké jedlo nemôže chýbať na tvojom štedrovečernom stole?
Kapor a zemiakový šalát.

Aký film si počas vianočných sviatkov pozrieš?
Pelíšky.

Na aký darček si najradšej spomínaš?
Keď sme bol dieťa, dostal som s bratom Playstation 3. 
Neopísateľná radosť. 

Čo si praješ tento rok na Vianoce?
Byť v zdraví s mojimi blízkymi. 

V čom sú tvoje Vianoce iné ako u iných rodín?
U nás doma je veľka špecialita bobáľky. 
Odporúčam každému vyskúšať.

MAREK KORENČÍK – 24 rokov
Kde a s kým budeš tráviť tohtoročné Vianoce?
Doma v Žiline. Stretneme sa celá rodina. 

Aké jedlo nemôže chýbať na tvojom štedrovečernom stole?
Som milovníkom zemiakového šalátu.

Aký film si počas vianočných sviatkov pozrieš?
Pelíšky.

Na aký darček si najradšej spomínaš?
Ponožky 

Čo si praješ tento rok na Vianoce?
To si nechám pre seba. 

V čom sú tvoje Vianoce iné ako u iných rodín?
Nepohádame sa.

VIANOCE SLOVANISTOV
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LIAM PECARARO – 27 rokov
Kde a s kým budeš tráviť tohtoročné Vianoce?
Budeme doma s mojou pani manželkou a našimi psíkmi. 

Aké jedlo nemôže chýbať na tvojom štedrovečernom stole?
Lasagne.

Aký film si počas vianočných sviatkov pozrieš?
Vianočné prázdniny. (National Lampoon's Christmas Vacation)

Na aký darček si najradšej spomínaš?
V detstve som dostal súpravu bicích nájstrojov. 

Čo si praješ tento rok na Vianoce?
Nové topánky.

V čom sú tvoje Vianoce iné ako u iných rodín?
Je to pre mňa deň, kedy máme byť s milovanými osobami 
a oslavovať život vieru v Boha.

ROMAN ŽITNÝ – 26 rokov
Kde a s kým budeš tráviť tohtoročné Vianoce?
Na Vianoce budeme s priateľkou a našimi rodinami.

Aké jedlo nemôže chýbať na tvojom štedrovečernom stole?
Určite vianočný šalát a ryba.

Aký film si počas vianočných sviatkov pozrieš?
Sám doma a Tri oriešky pre Popolušku.

Na aký darček si najradšej spomínaš?
V detstve ma vždy najviac potešila pod stromčekom hokejka.

Čo si praješ tento rok na Vianoce?
Aby sme boli všetci zdraví a v kruhu svojich blízkych. 

V čom sú tvoje Vianoce iné ako u iných rodín?
Neviem, či sú iné, ale doma držíme post celý deň 
a prvé jedlo dňa je až štedovečerná večera.
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Po uplynulej sezóne zavesil korčule na klinec, pri hokeji však zostal v roli 
manažéra českej mládežníckej reprezentácie, predáva modulové domy a venuje 
sa aj gastronómii. Na Slovan však nezabudol a na celé pôsobenie v Bratislave 
spomína veľmi rád.

41-ročný krídelník spomína na začiatky v belasom: “Keď som prišiel na Slovan, 
tak som bol v tíme jediný Čech. Najprv som mal z toho obavy, že či vám 
náhodou ‘neleziem do zelí/nebudem liezť do kapusty’, že sa tu k vám tlačia 
Česi. Ale to ma po pár dňoch prešlo, pretože v kabíne bola super partia, dobrí 
ľudia vo vedení a všetci ma na Slovane prijali.”

Ďalej pokračoval o hokeji v Kontinentálnej hokejovej lige: ,,Celé pôsobenie v KHL 
malo pre slovenský hokej, ako aj pre hráčov, veľký prínos. Bola to totiž kvalitná 
súťaž. Mohli sme si zmerať sily proti výborným hokejistom a my sme sa s ich 
kvalitou museli popasovať.”

K dobrej hre pomáhal aj vtedajší hlavný tréner Rostislav Čada. ,,Tréner Čada 
nám veľmi pomohol. Pod jeho vedením sa veľa hráčom vo vtedajšom tíme 
darilo. Aj vďaka tomu, že dbal na poriadok v kabíne a na ľade, sme sa dostali 
do play-off hneď v prvej sezóne.“

SLOVANISTI VO SVETE: MICHAL VONDRKA

Rodák z Českých Budějovíc odohral tri sezóny v KHL v drese 
s orlom na hrudi medzi rokmi  2012 až 2015. Celkovo nastúpil 
za tím z hlavného mesta Slovenska do 145 súťažných duelov, 
vrátane play-off a play-off skupiny porazených, v ktorých skóroval 
29-krát a zaznamenal 38 asistencií.

NA TRI ROKY V SLOVANE 
NIKDY NEZABUDNEM
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Počas pôsobenia v nadnárodnej súťaži sa musel vyrovnať aj s náročným 
cestovaním: ,,Cestovanie a časové posuny neboli jednoduché. Prejazdili 
sme desaťtisíce kilometrov za sezónu a v lietadle sme boli naozaj veľmi veľa 
času. Ak sme mali štvorzápasové tripy, tak sme neboli osem dní doma, ale 
uľahčovala nám to príjemná atmosféra v našom tíme.”

Dôležitou súčasťou Slovanu bolia odjakživa kustódi a maséri. Na tých 
slovanistických nedá Vondrka ani po rokoch dopustiť. ,,Veľmi nám pomáhali, 
odviedli pre nás veľké množstvo práce. Spomínam si, že sa mi roztrhala 
rukavica, povedal som im to a ďalej som to neriešil. Myslel som si, že ďalšie 
ráno budem trénovať stále s roztrhanou rukavicou. Ale keď som vyšiel na ľad, 
tá rukavica bola (zázračne) opravená. Musím spomenúť aj Samka Petráša. On 
je úžasný človek, bol vždy úprimný a vždy povedal to, čo si myslí. Udržiaval 
pohodu v našom tíme, stále vymýšľal nejaké srandy a vždy sa mu podarilo 
niekoho napáliť, takže pri ňom musel byť každý na pozore.”

Z jedného tripu si odniesol zaujímavú prezývku: “Keď sme boli v Čeljabinsku, 
nacvičovali sme si presilovku a tréner Čada nám naordinoval nejaký 
systém ako ju budeme hrať. Presilová hra sa nejako začínala a vôbec nám 
to nevychádzalo. Ja som bol na to strašne nahnevaný, tak som tresol do 
mantinelu. Potom tréner zapískal a zavolal nás cez celé ihrisko k tabuli. Všetci 
už boli pri trénerovi a ja som stál ešte v opačnom rohu. K tabuli som išiel 
veľmi pomaly a strašne nahnevaný. A on na mňa potom zakričal: ’Hele, tak mě 
dobře poslouchej ty strejdo.’ Odvtedy ma všetci kustódi, či maséri prezývali 
“Strejdo” a už som sa tej prezývky nikdy nezbavil.” 

“Strejda” zaspomínal aj na kapitolu s fanúšikmi: Fanúšikovia boli úžasní, hneď 
ma v dobrom odrovnali, keď sme hrali začiatkom júla prípravný zápas proti 
Spartaku Moskva a na ten duel vypredali arénu. Nikdy v živote som nezažil, že 
by počas prípravy bol plný “dom” fanúšikov. Od tej doby som vedel, že budú 
hladní po hokeji. A to sa mi potvrdilo, keď na každý zápas chodievalo veľmi veľa 
ľudí, ktorí nás tlačili dopredu,” Pamätný duel bol aj vonkajší zápas proti Levu 
Praha v Holešoviciach: ,,Pricestovala tam minimálne polovica Slovanistov. 
Cítili sme sa tam ako doma, vďaka čomu sme vyhrali 2:1.”

S blížiacimi sa vianočnými sviatkami zaspomínal aj na zápas proti Nižnekamsku, 
ktorý sa hral na Štedrý večer: ,,Rusi hrávali KHL aj cez naše Vianoce, takže 
som sa bál, aby sme vtedy nešli hrať niekam do zahraničia. Za tie tri sezóny 
sme 24. decembra hrali iba jeden duel a našťastie na našom ľade. Stretnutie 
sa začínalo o 13:00 h, takže po ňom sme mohli stihnúť vianočnú večeru s 
rodinou. Bolo to pre nás všetkých niečo nové a bol to zaujímavý zážitok.”

Slovan stále sleduje, ale zápas na štadióne ešte nevidel: ,,V Bratislave som 
sa na Slovan ešte od môjho odchodu nebol pozrieť, pretože mi to časovo 
nevychádza, ale určite by som tam niekedy rád prišiel. Ale o výsledkoch mám 
prehľad, aj keď ich aktívne nevyhľadávam. Od môjho príchodu totiž sledujem 
Slovan na Instagrame a stále tak niečo o tíme viem.” 

Aktuálne je v kontakte s českým trénerom Slovana Vladimírom Růžičkom: ,,Občas 
si zavolám s trénerom, ale to bolo už pred jeho príchodom do Bratislavy. 
“Růža” prišiel do rozbehnutého vlaku, situácia je taká aká je, a musí sa toho 
zhostiť. Viem, že výsledkovo to nie je úplne najlepšie. Slovan však strácal asi 
2 body na predkolo play-off a 9 bodov na priamy postup do štvrťfinále. Je to 
tam nahustené a myslím si, že ak príde pár zápasov s výhrami, tak to celý tím 
nakopne a vráti tam, kam patrí.”

Po úspešnej hokejovej kariére zostal Michal Vondrka pri hokeji: ,,Bol som 
oslovený, aby som robil manažéra národného tímu Česka do 18 rokov. 
Okrem hokeja sa venujem aj iným veciam. Založili sme si firmu a predávame 
modulové domy. Baví ma to a predávajú sa celkom dobre. Okrem iného 
beriem s kamarátom jednu reštauráciu Říčanoch neďaleko Prahy. Môj život 
je pestrý. Pre mňa je dôležité, že sa stále v mojom živote niečo deje, ale 
zároveň som časovo flexibilný. Nie som upnutý na nejakú prácu od ôsmej do 
štvrtej popoludní. A keď chcem voľno, tak si to voľno spravím a môžem si zájsť 
kamkoľvek.”
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POWER PLAY - OFICIÁLNY KLUBOVÝ MAGAZÍN

Bronzový medailista z majstrovstiev sveta v roku 2013 priblížil svoj bežný deň: 
,,Moje dni sa začínajú odvozom detí do školy. Potom si idem zacvičiť, aby som 
mal pekný deň. A keď mám voľno, tak si idem zahrať tenis alebo hokej. Cez 
deň ma čakajú nejaké stretnutia. Je toho dosť, za čo som rád. Nebavilo by ma 
sedieť doma na gauči a pozerať sa iba do stropu.“

Majster českej najvyššej hokejovej súťaže v drese Slavie Praha sa pozrel spätne 
na svoju kariéru: ,,Myslím si, že ak by som v osemnástich neodišiel z Českých 
Budějovíc, tak do pár rokov by som asi skončil s hokejom. “Růža” ma v tom 
čase zobral do Slavie, kde som začal spoznávať veľký hokej. S odstupom času 
som rád, že som dokázal to, čo som dokázal. Som hrdý na moju kariéru, ale 
profesionálny hokej mi už nechýba.”

Je tu však ešte jeden koníček, ktorému by sa chcel začať venovať. “Môj dedo 
z Fiľakova na Slovensku včeláril a to sa mi veľmi páčilo. Spomínam si, ako mi 
dedo dával plast z medu a ten som žuval. Nedávno som spoznal pár včelárov a 
teším sa na to, keď mi včelárstvo pribudne ako nový koníček.”

Ku koncu rozhovoru zaspomínal aj na hlavné mesto Slovenska. ,,Veľmi často 
spomínam na celú Bratislavu, s rodinou sa nám tam veľmi páčilo. Chodievali 
sme na Kolibu do lesa alebo sme jazdievali za kamarátmi do Tomášova, čo je 
kúsok od Bratislavy. Do centra som veľmi nechodil, možno na Vianočné na 
trhy. Celé to prostredie a ľudia mi dodávali energiu. Bolo to veľmi fajn a nikdy 
na tie tri roky v Slovane nezabudnem, boli úžasné.”

SLOVANISTI VO SVETE: MICHAL VONDRKA



F O T O  S I TA / M A R E K  L U K Á Č

NAJBLIŽŠIE DOMÁCE ZÁPASY HC SLOVAN BRATISLAVA
ŠTVRTOK  28. 12. 2023 / 18:00 

HK NITRA
PIATOK  05. 01. 2024 / 18:00 

HK DUKLA TRENČÍN
PIATOK  12. 01. 2024 / 18:00 

HC KOŠICE
PIATOK, 19. 01. 2024 / 18:30 H 

HK POPRAD
NEDEĽA, 21. 01. 2024 / 16:00 H

HC MIKRON NOVÉ ZÁMKY



PETER PODHRADSKÝ (*10.12.1979, 44 rokov)
Bratislavský rodák, ofenzívny obranca s tvrdou strelou, získal ako 20-ročný 
mladík so Slovanom titul, potom sa z neho stal hokejový svetobežník. Najviac 

zápasov (381) odohral vo viacerých kluboch KHL.

VLADIMÍR LUKSCHEIDER (*16.12.1943, 80 rokov)
„Lukši“ nastupoval v 60-tych rokov v obrane Slovana s Jozefom Čaplom. Po 
skončení kariéry sa stal trénerom, získal mládežnícky federálny titul, trénoval 
reprezentácie, inline hokejistov i hokejových „old boys Slovana a Slovenska.

JAROSLAV WALTER (*05.01.1939 - + 20.06.2014)

Nezabudnuteľná devätnástka s prezývkou „Jánošík z Čimelíc“. Člen Siene 

slávy slovenského hokeja, v Slovane odohral 5 sezón (1964-1969). Ako tréner 

úspešne pôsobil pri doraste i mužoch Slovana, ale aj reprezentáciách Česko-

Slovenska a Česka.

JOZEF GOLONKA (*06.01.1938, 86 rokov)

Legenda s číslom deväť, rodák z Bratislavy. Rodený kanonier, miláčik tribún, 

dlhoročný center a hrdý reprezentant Československa, ktorého si celý 

hokejový svet pamätá z jeho oslavy gólu proti ZSSR na olympiáde v Grenobli 

1968. V lige dal 298 gólov v 330 zápasoch, v reprezentácii 82 presných 

zásahov v 143 dueloch. Federálny titul nikdy nezískal, má však striebro 

a bronz zo ZOH a dve strieborné a dve bronzové medaily z MS. Je členom 

štyroch siení slávy – slovenskej, nemeckej, českej a IIHF.

MARTIN ŠTRBÁK (*15.01.1975, 49 rokov)

Razantný obranca, držiteľ kompletnej medailovej zbierky z MS, zahral si na 

10 svetových šampionátoch a dvoch olympijských hrách. V Slovane pôsobil v 

začiatkom kariéry, výraznú stopu zanechal v Česku, Švédsku, Fínsku, a najmä 

v KHL a NHL, ktorú začal hrať v 28 rokoch za Los Angeles Kings. Má český, 

ruský i slovenský titul. V súčasnosti je šéfmetodikom mládeže v Slovane.

ĽUBOMÍR KOLNÍK (*23.01.1968, 56 rokov)

Jeden z najlepších kanonierov v histórii slovenskej extraligy. V Slovane 

od roku 1996 vytvoril nerozlučnú dvojičku so Zdenom Cígerom a pomohol 

vybojovať prvý slovenský titul (1998). Prvý hokejista, ktorý na Slovensku 

prekonal hranicu 300 gólov. V slovenskej repre odohral 109 duelov a nastrieľal 

59 gólov.

SLOVAN 
BLAHOŽELÁ 
A SPOMÍNA MARIÁN ŠŤASTNÝ

(*08.01.1953, 71 rokov)
Najstarší z hokejového tria bratov Šťastných. Výborný kanonier, 

dlhoročná opora Slovana, československej reprezentácie a v NHL 
tímu Québec Nordiques. Dvojnásobný majster sveta (1976, 1977). 

S bratmi Petrom a Antonom sa v roku 1979 výrazne zaslúžil 
o federálny titul. V NHL stihol odohrať 354 zápasov, v ktorých strelil 

316 gólov. V civilnom živote jeden z iniciátorov Sviečkovej manifestácie 
v Bratislave v marci 1988.

IVAN GRANDTNER
(*10.01.1943 – +29.07.1991)
Člen legendárneho útoku „sršňov“ s Michalcom 
a Kordiakom. Celú kariéru spojil so Slovanom, 5x bol 
vo federálnej lige druhý a 5x tretí. Na 38 zápasov 
okúsil aj dres reprezentácie Československa.
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Chcete byť partnerom HC SLOVAN BRATISLAVA? 
Kontaktujte nás na obchod@hcslovan.sk



Oficiálny názov: HC SLOVAN Bratislava

Rok založenia: 1921

Prezývka: Belasí

Domovská aréna: Zimný štadión Ondreja Nepelu 
 (1940, po rekonštrukcii 2011), 
 10 055 divákov

Klubové farby: tmavomodrá, biela, červená

B mužstvo: Modré krídla Slovan (Tipos SHL)

Mládež: HC SLOVAN Bratislava – mládež, o.z.

Maskot: orol Harvy

Roztlieskavačky: Angels Cheerleaders

Fanshop: fanshop.hcslovan.sk

Web: www.hcslovan.sk

Kontakt: tickets@hcslovan.sk

Prezident klubu: Rudolf Hrubý

Športový riaditeľ: Rostislav Dočekal

Hlavný tréner: Peter Oremus

Kapitán A mužstva: Michal Sersen

Najviac bodov: Richard Kapuš (564)

Najviac gólov: Václav Nedomanský (370)

Najviac prihrávok: Richard Kapuš (346)

Najviac zápasov: Michal Sersen (774)

Majster Československa: 1x (1979)

Majster Slovenska: 9x (1998, 2000, 2002, 2003, 2005, 2007, 2008, 2012, 2022)

Víťaz IIHF Continental Cup: 1x (2004)

Víťaz Spengler Cup: 3x (1972, 1973, 1974)

Sieň slávy: 2x Hockey Hall of Fame Toronto (Peter Šťastný, Václav Nedomanský)

 6x IIHF Hall of Fame(Václav Nedomanský, Vladimír Dzurilla, Jozef Golonka,  
 Ján Starší, Peter Šťastný, Miroslav Šatan) 

 18x Sieň slávy slovenského hokeja 

SLOVAN V KOCKE

Sledujte HC SLOVAN na sociálnych sieťach

HC SLOVAN HC SLOVAN HC SLOVAN HC SLOVAN HCSLOVANBA


